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AE(TC)16
文字方塊
「裝運撮要」內的資料必須齊全，環境保護署方會處理申報。
This declaration will be processed upon provision of sufficient information in "Summary of Shipment".

AE(TC)16
文字方塊
如轉口商與提單所示付貨人或收貨人不同，請提供關係證明(例如︰合約文件)。
If the re-exporter differs from the shipper or consignee shown on the Bill of Lading, please provide proof of relationship (e.g. contract document).
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AE(TC)16
文字方塊
可選擇多於一類，但必須為已分揀單一種類及個別包裝，並填妥第12欄。
More than 1 type of waste plastics which are sorted, single-type and packed separately can be chosen, please also fill in item 12.

AE(TC)16
線段
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AE(TC)16
文字方塊
如未能提供船務提單及航運編號，請填「To be supplemented」。
If Bill of Lading and Vessel No. can not be produced at the moment, please fill "To be supplemented".
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